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Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 805 af 2. juni 2012. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær
(DF).

(Alm. del).

Thor Möger Pedersen

/Susanne Reinholdt Andersen
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Side 2

Spørgsmål: 

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor regeringen kun lægger op til, at det er afgifterne på 
øl og vin, der skal indekseres, og ikke afgifterne på spiritus.

Svar: 

Afgiften på spiritus er afstemt efter sundhedspolitiske mål og hensynet til at undgå for stor 
grænsehandel. Afgiften på spiritus er i øjeblikket så høj, at yderligere forhøjelser vurderes 
at føre til provenutab, hvilket i øvrigt også er tilfældet med tobaksafgifterne, og derfor er 
hverken spiritusafgiften eller tobaksafgiften omfattet af indekseringen.


